



LUNDS UNIVERSITET  
Medicinska fakulteten

CRC:s HMS-kommitté

Sammanträdesdatum  
2020-12-01

Utskriftsdatum  
2021-01-04

Närvarande

Holger Luthman, arbetsgivarrepresentant, IKVM	ordförande
Anna Hedelius, skyddsombud	
Laila Jacobsson, skyddsombud	
Johan Lind, huvudskyddsombud	
Johan Malm, arbetsgivarrepresentant, ITM	
Peter Åsman, arbetsgivarrepresentant, GU p5 t.o.m. p 16	
Hugh Connell, Föreståndare CRC	adjungerad
Annika Ekstedt, sjuksköterska, Företagshälsovården	adjungerad
Robert Howe, Arbetsmiljöingenjör, Företagshälsovården	adjungerad
Linus Jeppsson, CRC Service	adjungerad
Sara Tvermoes, Personalsamordnare IKVM	adjungerad

Lars Jansson, sekreterare

Frånvarande

Madeleine Durbeej Hjalt, arbetsgivarrepresentant, EMV	
Studeranderepresentant GU	vakant
Studeranderepresentant MDR	vakant

- 1. Sammanträdets öppnande**  
Ordföranden förklarar sammanträdet öppnat.
- 2. Val av protokolljusterare**  
Anna Hedelius väljs att tillsammans med ordföranden justera dagens anteckningar.
- 3. Protokoll från föregående sammanträde**  
Protokoll från föregående sammanträde 2020-09-29 är utskickat med kallelsen till dagens möte.
- 4. Tidpunkter för höstterminens möten**  
Vårterminens sammanträden i HMS-kommittén bestäms till:  
2021-03-02 klockan 13:00.  
2021-06-08 klockan 13:00.

#### 5. **Sammansättning av CRC:s HMS-kommitté**

Inga aktuella förändringar av HMS-kommitténs sammansättning, även om eventuellt fakultetens omorganisation av servicefunktionerna på sikt kommer att medföra förändringar i HMS-kommittéernas arbete. Kommittén har fortsatt möjlighet att adjungera personer till enskilda möten efter behov.

#### 6. **Aktuellt/nyheter från myndigheter (t.ex. nya föreskrifter)**

Linus Jeppsson rapporterar:

Arbetsmiljöverket har aviserat en revidering av föreskrifterna för smittorisker. Ärendet har varit på remiss, men nya föreskrifter är ännu ej fastslagna.

Robert Howe rapporterar:

I de nya föreskrifterna för arbetsplatsens utformning anges att en tillfällig utrymningsplats ska finnas tillgänglig för personer som inte kan ha möjlighet till egenutrymning. Innebörden i detta och hur detta ska uppfyllas i lokalerna är inte helt klarlagd, varför man haft möte med brandskyddssamordnare vid LU byggnad. En sammanställning över de punkter i de nya föreskrifterna som kan komma att innebära förändringar har gjorts och visas vid sittande bord. *Bilaga 1 till detta protokoll.*

HMS-kommittén diskuterar de åtgärder som kan komma ifråga samt uppmärksammar den bredare definition av funktionshinder som används i revisionen.

#### 7. **Pågående och planerade organisationsförändringar**

Hugh Connell rapporterar:

Implementeringen av FaMa-enheten löper på planenligt och enheten tillträder 2021-01-01. Under hösten har mycket arbete lagts på enhetens struktur, och uppdragsbeskrivningen godkändes i MBL-förhandling i dag. Man har föreslagit att enhetschefen kan utse en stf enhetschef samt beskrivit de olika avdelningarnas uppdrag:

Avdelningen för avdelningsstöd

Avdelningen för teknik och service

Avdelningen för reception, konferens och enhetsstöd

Personal- och ekonomiansvar kommer fortsatt att ligga på enhetschef.

Sara Tvermoes rapporterar:

Erik Renströms och Peter Nilssons forskargrupper kommer att delas. Arbete med detta pågår och kommer att leda till att minst tre nya forskargrupschefer tillsätts efter årsskiftet.

#### 8. **Aktuella byggnads-, inrednings- och utrustningsfrågor**

Hugh Connell rapporterar:

Flera byggprojekt är pausade av Regionfastigheter på grund av att projektledare saknas eller att projektorganisationen har instruktioner att prioritera anpassningar av vårdverksamhet med anledning av corona-pandemin.

Beställning av ombyggnad av lokaler i Wallenberglaboratoriet till P3-laboratorium är beställt och ombyggnad av lokalerna på plan 6 kommer att inledas efter att verksamheterna där evakuerats till renoverade lokaler på plan 5. HMS-kommittén kommer att involveras i ritningsgranskning för ombyggnadsprojektet.

#### 9. **Rapporter från arbetstagarrepresentanter**

Inget rapporteras.

10. **Rapporter från arbetsgivarrepresentanter**  
Inget rapporteras.
11. **Rapport från studeranderepresentanter**  
Inga studeranderepresentanter deltar på dagens sammanträde.
12. **Rapporterade arbetsskador, materiella skador, övriga skador och tillbud**  
Robert Howe rapporterar:  
Från CRC har BMSD rapporterat in enstaka tillbud, men i övrigt har inte mycket rapporterats. Flera av dessa tillbud har inte rapporterats genom CRC:s gängse kanal, vilket kommer att utredas av Hugh Connell.  
Man utreder införande av ett nytt rapporteringssystem som sedan ett par år finns tillgängligt för myndigheter. Man har tillsatt en projektledare och en förstudie pågår. Systemet finns redan på några universitet. I Uppsala har man skjutit på implementeringen sedan problem relaterade till datahanteringen uppdagats.
13. **Rapporterade skyddsronder, miljöinventeringar, säkerhetsgenomgångar**  
Anna Hedelius lyfter frågan om tidsgränser för åtgärd av anmärkningar efter skyddsrund:  
Linus Jeppsson meddelar att de underlag som används på CRC och Wallenberglab är framtagna efter centrala skyddskommitténs mallar, och även i dessa saknas datum för senaste tid för åtgärd av en anmärkning. Vidare bör anmärkningens art avgöra tidsramen, varför generella tidsramar kan bli svåra att sätta. Robert Howe åtar sig att undersöka huruvida det är möjligt att i mallarna införa ett sista datum för åtgärd.
14. **Uppföljning av handlingsplaner**
  - a. Systematiskt arbetsmiljöarbete  
Sara Tvermoes rapporterar:  
Under det senaste året har man arbetat med systematisering av OSA-arbetet. Många har arbetat hemifrån under framförallt det senaste halvåret, och med anledning av detta har man arrangerat utbildningar avseende psykiska och fysiska aspekter vid hemarbete. Ny utbildning är planerad till mars 2021. En minienkät till berörda chefer har visat att problemen är förhållandevis få – mest rör det sig om utrustnings- och ergonomifrågor.  
Kansliet arbetar med att sammanställa sjukfrånvaro. Genom en mer djupgående analys hoppas man kunna se mönster och sammanband.  
Man har startat upp en ny OSA-grupp i vilken HMS-prefekter, kanslichef samt huvudskyddsombud ingår.  
Ny OSA-enkät kommer att skickas ut 2022.  
Man arbetar med att sammanställa en enkät avseende FaMa, och Hugh Connell och Linus Jeppsson uppmanas att snarast möjligt inkomma med punkter.
  - b. Utvecklingssamtal/lönesamtal  
Den struktur utifrån man vilken nu arbetar bedöms vara väl utarbetad och fungerande. Inget nytt i övrigt rapporteras.
  - c. Systematiskt brandskyddsarbete  
Med anledning av corona-pandemin har några utbildningar inom SBA ställts in. Inget övrigt rapporteras.

- d. Systematiskt säkerhetsarbete  
Holger Luthman rapporterar:  
Fakulteten arbetar med att ta fram en utbildning om hanterande av hot och våld.  
Hugh Connell rapporterar:  
Medicinska fakulteten har uppdragit till chefen för FaMa-enheten att ansvara för implementeringen av fakultetens strategi för tillträdeskontroll.  
Annika Ekstedt rapporterar:  
Vissa utbildningstillfällen inom HLR har blivit uppskjutna p.g.a. pandemin, men man har satt ihop en digital utbildning där de praktiska momenten utförs med utrustning som deltagarna kvitterar ut inför utbildningstillfället.
- e. Förhindrande av trakasserier  
Inget rapporteras.

15. **Aktuell situation beträffande arbetsorganisation och arbetsbelastning**  
Inget rapporteras.

16. **Aktuella initiativ och utbildningar**  
Holger Luthman rapporterar:  
HMS-kommittén har omkring 270 tkr som kan användas till exempelvis utbildning.  
Förslag på användande kan skickas till HMS-kommitténs ordförande.  
Under VT21 planerar man att utföra en web-baserad utbildning i kommunikation.  
Mer information kommer senare.

17. **Övriga frågor**  
Inget rapporteras.

18. **Sammanträdet avslutas**  
Sammanträdet avslutas 14:30

Vid pennan

Lars Jansson

Justeras

Anna Hedelius

Holger Luthman